
 

 

Kredsbestyrelsesmøde 

 

Dato: 27. januar 2025 

Tid: Kl. 09.00-15.00 

Sted: Kredskontoret 

Forplejning: Morgenmad og frokost 

Kredsbestyrelsen: Gitte Jensen, Vibeke Hansen, Joan Skovgaard 
Rasmussen, Britt Agerlund, Mai Helgesen, Pernille Bech Nielsen, 
Dorthe Westh, Kent Iversen, Maria Hartmann Rosenquist, Kristina 
Kjærulf Fischer, Lotte Anhøj Henriksen, Karsten Stegmann og Rasmus 
Damgaard 

Afbud: Mai Helgesen, Kristina Fisher, Gitte Jensen, Britt Agerlund 

  



1. Godkendelse af dagsorden (fast punkt) 

 

Indstilling: FU indstiller punktet til godkendelse 

 

Bilag: Nej 

 

Referat: Ja 

Godkendt  

  



2. Godkendelse af referat (fast punkt) 

 

Indstilling: FU indstiller punktet til godkendelse 

 

Bilag: Ja 

./. Referat af KB 09.12-2024 

Referat: Ja 

Godkendt 

  



3. Lukket møde (fast punkt) 

 

Indstilling: FU indstiller punktet til drøftelse 

 

Bilag: Nej  

(Omdeles på mødet ved behov) 

 

Referat: Nej 

Intet til punktet  



4. Politisk orientering (fast punkt) 

 

Indstilling: FU indstiller punktet til orientering 

 

• Pædagog udd.  
• Merit udd./uddannelsespulje ca. 70 mill. 
• Aieji verdenskongres 
• Socialtilsynet 
• A-kasse gratis for studerende over 30 år 

 

Bilag: Nej 

Referat: Ja 

• Status på pædagoguddannelsen er, at der er fremdrift i 
forhandlingerne, men endnu ikke landet en aftale. 

• Kreds Midtsjælland og Storstrøm er sammen med Absalon og 
Star i gang med at genstarte forløbet med 
meritpædagoguddannelsen, og forhåbentlig kan der oprettes to 
hold pr. 1/9-25, der er social- og specialpædagogisk tonet. 
Samtidig er der puljemidler, så uddannelsesgebyret lige nu 
dækkes fuldt ud. 

• Opfordring til at deltage i verdenskongressen Aieji i København. 
Der er mulighed for både at deltage i det fulde program og en 
enkelt dag. 

• Der er landet en politisk aftale om nedskæringer i Socialtilsynet. 
Når lovforslaget kommer i høring, vil Socialpædagogerne afgive 
høringssvar. 

• Nu gælder muligheden for at få gratis a-kasse også for 
studerende, der er fyldt 30 år. Det er et godt og vigtigt tiltag. 



5. Kredsens økonomi (fast punkt) 

 

Indstilling: FU indstiller punktet til orientering 

 

Bilag: Ja 

 

 

Referat: Ja 

Der var intet til punktet, da regnskabstallene endnu ikke er på plads.  



6. Medlemsudviklingen i Midtsjælland 

 

Indstilling: FU indstiller en formiddags workshop. Pia Sletbjerg fra 
forbundshuset kommer forbi og facilitere workshoppen om 
medlemsudviklingen i Midtsjælland. Det foregår dels med oplæg 
og drøftelser. Vi bruger hele formiddagen på medlemsudviklingen. 

Vi kommer omkring det offentlige område, det private og udvalgte 
overenskomster. Vi skal høre om organiseringspotentialer og 
organiseringsgrader. 

Vi skal drøfte indlægget og komme med input til strategiske 
overvejelser og indsatser.   

 

Bilag: Ja 

 

Referat: Ja 

Pia Sletbjerg holdt oplæg. Slides fra oplægget er vedhæftet mailen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



7. HB dagsorden 

 

Indstilling: FU indstiller punktet til drøftelse 

 

Bilag: Ja 

HB dagsorden  

Referat: Ja 

Rasmus og Karsten gennemgik HB-dagsordenen for mødet, der blev 
afholdt 29/1 

  



 

8. Kredskontoret  

 

Indstilling: FU indstiller til orientering om kredskontoret. 

• Nyt fra kredskontoret. 
• Orientering om processen af kredssammenlægningen. 

 

Bilag: Nej  

 

Referat: Ja 

• En ny sagsbehandler starter 1/3 på kredskontoret.  
• Et stillingsopslag til ny faglig konsulent er netop lagt på. 

Forventningen er at kunne besætte stillingen pr. 1/4. Der er 
ansættelsessamtaler 21/2. 

• Lige nu er der særligt fokus på, hvor det nye kredskontor skal 
ligge. Der er ikke truffet beslutning om det, men boligudvalget 
skal ud og bese forskellige lokationer. 

  



 

9. Evt 

 

Indstilling: FU indstiller punktet til orientering 

 

Bilag: Nej 

 

Referat: Ja 

• Kort drøftelse af deltagelse på fagpolitisk uddannelse. 
• Opmærksomhed på at få de gode historier ude fra 

tr’ere/arbejdspladser formidlet videre til kredsen, så de kan 
fortælles og inspirere andre. 


